



**Law Ting Pong Secondary School**  
羅定邦中學

21<sup>st</sup> June, 2018

Dear Parents,

**i-Tech Summer Camp 2018**

Aiming at engaging secondary school students with outstanding information technology performance as well as good communication skills and experience on the current status of technology at Hong Kong Baptist University, the Department of Computer Science of Hong Kong Baptist University will organize a 2 days and 1 night i-Tech Summer Camp. Participants will experience a variety of technologies including 3D modelling and printing, interacting computers with body motion, which are making big impacts on our daily life.

Your child has been selected to join in the i-Tech Summer Camp 2018. Details of the event are as follows:

Dates	28 <sup>th</sup> June, 2018 (Thursday) to 29 <sup>th</sup> June, 2018 (Friday)
Venue	Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong, HK
Gathering Time and Location	28 <sup>th</sup> June, 9:30 a.m. Interactive Multimedia Laboratory, OEW 804, HKBU
Dismissal Time and Location	29 <sup>th</sup> June, 5:00 p.m. Interactive Multimedia Laboratory, OEW 804, HKBU
Fee	Free of charge
Teacher-in-Charge	Mr. Kam Ho Yeung
Remarks	- If the red / black rainstorm or tropical cyclone warning signal No. 3 or above is hoisted 4 hours before the activity, or AQHI reaches 10+ on that day, the activity will be rescheduled.

Should you have any questions about this event, please feel free to contact Mr. Kam Ho Yeung at 2638 6991.

Yours sincerely,

  
Ms. Tam Suk Yin, Nancy  
Principal



**Reply Slip - i-Tech Summer Camp 2018**

Dear Parents,

Please indicate your response via the e-notice module of e-class **on or before 25<sup>th</sup> June, 2018.**

- Agree  
 Do not agree

## 羅定邦中學

家長信 (17-18/ACD/0292)

中文簡譯本 發出日期： 2018 年 6 月 21 日

資訊及通訊科技科工作坊及參觀

## 通知事項：

日期：	2018 年 6 月 28 至 29 日
活動地點：	香港浸會大學
集合時間及地點：	6 月 28 日 上午九時三十分 香港浸會大學多媒體實驗室 OEW804
解散時間及地點：	6 月 29 日 下午五時正 香港浸會大學多媒體實驗室 OEW804
費用：	全免
負責老師：	甘浩洋老師
備註：	1. 如懸掛紅色或黑色暴雨訊號，3 號或以上之颱風訊號，空氣質素健康指數達 10+，是次活動將會另擬日期。

相關學生： 其中四位中四級資訊及通訊科技科學生備註： 請將回條於 2018 年 6 月 25 日或之前交回甘浩洋老師。查詢： 2638 6991 與甘浩洋老師聯絡。